
SP-lijsttrekker Bianca van Kaathoven:

‘De SP iS het enige Sociale 
alternatief voor einDhoven’
SP-wethouder Hans-Martin Don heeft in de periode 2006-2010 uitstekende zorg- en 
armoedevoorzieningen opgebouwd. Die moeten we behouden en verder uitbouwen’, 
legt Bianca van Kaathoven uit. ‘En dat lukt alleen met een sterke SP.’
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Bianca van Kaathoven
 › Van Kaathoven is voorzitter van de SP-

fractie in de Eindhovense gemeenteraad 
en lijsttrekker bij de verkiezingen van 19 
maart. Waar haalt ze de passie vandaan 
om naast haar baan in de zorg veel uren 
per week politiek actief te zijn? 
‘Tien jaar geleden heb ik me aangesloten 
bij de SP. Ik was het niet eens met de oorlog 
in Irak en met  de keuzes die in Nederland 

gemaakt werden, en ik vond dat ik wat 
moest doen met mijn idealen. Een mens is 
meer, het lijflied van de SP, verwoordt dat 
heel mooi: Blijf niet mokkend aan de kant 
staan; stel een daad en toon je moed; laat je 
woede hand in hand gaan met het goede dat 
je doet.’ Ik kwam bij de SP uit omdat de SP 
de enige echt sociale partij is. 
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moeten organiseren. De gemeente Eindho-
ven werkt met WIJ-Eindhoven, een aanpak 
waarin wijkgerichte zorg en welzijn centraal 
staan. Die aanpak steunen we, maar we 
maken ons grote zorgen om de gevolgen van 
de bezuinigingen die Den Haag doorvoert. 
Eindhoven moet er de komende jaren alles 
aan doen om te garanderen dat iedereen de 
zorg krijgt die hij of zij nodig heeft. Zonder 
in te leveren op de kwaliteit ervan: profes-
sionele zorg moet verleend worden door 
professionals, daar moet je geen mantelzor-
gers en vrijwilligers verantwoordelijk voor 
maken.’

Bij het armoedebeleid moeten we vooral het 
hoge niveau behouden waarvoor SP-wet-
houder Don in het verleden gezorgd heeft. 

Hij heeft bijvoorbeeld de grens waarbij 
mensen nog voor allerlei voorzieningen in 
aanmerking komen naar 120 procent van 
het sociaal minimum gebracht. Dat moet 
zo blijven. En er moet méér aan gedaan 
worden om de mogelijkheden die er zijn 
voor ondersteuning  bekend te maken. Er 
zijn nog steeds veel te veel mensen zijn die 
recht hebben op voorzieningen, maar er uit 
onwetendheid geen gebruik van maken. ‘

 › En hoe gaan we dat volgens jou betalen?
‘Het geld dat bestemd is voor de zorg moet 
daarvoor beschikbaar blijven, het mag niet 
weglekken naar andere zaken. Daarnaast 
wordt er wat ons betreft minder uitgege-
ven aan de aanleg van wegen of elitaire 
experimentjes waar enorme bedragen mee 

‘Minder geld voor wegenaanleg en elitaire 
experimenten zoals het Catharinaplein en 
Brabant Culturele hoofdstad’

geen woorDen maar DaDen
SP-raadsleden steken tussen 
de vergaderingen door de han-
den uit de mouwen. Ze stappen 
naar de mensen in de stad toe, 
doen onderzoek en voeren 
actie. Dat levert heel veel prak-
tijkkennis op die broodnodig 
is om het raadswerk goed te 
kunnen doen. Raadsleden die 
alleen de stukken lezen waar 
de wethouders en de ambtena-
ren mee komen horen bij de SP 
niet thuis. Enkele voorbeelden 
van onze aanpak. 

veilig floraPlein!
Voor fietsers en voetgangers is 
het Floraplein al jaren onveilig. 
Samen met de Fietsersbond en 
het Seniorenoverleg Stratus 
hebben we 1800 handtekenin-
gen voor verbeteringen opge-
haald. Deze zijn overhandigd 
aan de wethouder. Helaas heeft 
dit nog niet geleid tot het maat-
regelen. Maar het Floraplein is 
niet uit onze aandacht verdwe-
nen. Wij blijven ons inzetten 

Ik werd actief bij ROOD, de jongerenorga-
nisatie van de SP. Met ROOD heb ik acties 
gevoerd voor betere huisvesting van studen-
ten en plekken voor beginnende bands in 
Eindhoven. Na een aantal jaren werd ik lid 
van het bestuur, in 2006 raadslid en sinds 
2012 ben ik fractievoorzitter.’

 › Wat zijn voor de SP de belangrijkste za-
ken om in Eindhoven aan te pakken?
‘Dat zijn economie en werkgelegenheid, de 
zorg en het armoedebeleid. De regio Eindho-
ven is de tweede economie van Nederland. 
Die sterke positie moeten we vast houden 
en daarbij moeten we meer kijken naar de 
positie van het Midden- en Kleinbedrijf, het 
MKB. Bijvoorbeeld als het gaat om aan-
bestedingen door de gemeente. Het MKB 
zorgt voor veel werkgelegenheid en verdient 
daarom steun. Mensen hebben recht op 
fatsoenlijk werk tegen een fatsoenlijk loon. 
Dat geldt ook voor MKB’ers en ZZP’ers.’

 › En de zorg? 
‘De regering van VVD en PvdA heeft het 
recht op zorg afgeschaft. In plaats daar-
van komen voorzieningen die gemeenten 

Van de resultaten is een rapport 
gemaakt dat aangeboden is aan 
de wethouder.

Boek voor BehouD  
van De BieB
De Eindhovense bibliotheek 
moet absurd veel bezuinigen. 
Dit konden de SP-raadsleden 

voor een fatsoenlijk toegankelijk 
en veilig Floraplein.  

eigen SP-werkPlein 
Het hebben van werk is een 
belangrijk thema voor de SP. 
Wij vinden het dan ook niet ver-
antwoord dat het UWV zwaar 
moet bezuinigen. Om te laten 

zien hoe het in onze ogen hoort, 
hebben we twee maanden lang 
met een eigen SP-Werkplein 
mensen geholpen bij hun zoek-
tocht naar een baan. Vijftien 
deskundige SP vrijwilligers 
bemanden elke week een goed 
bezochte inloop en er zijn ver-
schillende workshops gegeven. 

Raadslid Ernest Maas (midden) tussen de actiegroep Veilig Floraplein.



Juist in tijden van crisis is het  belangrijk verstandig 
te investeren in de stad. De speerpunten van de SP 
zijn daarom: 

1. Eindhoven Werkt! De gemeente moet zorgen voor 
goede randvoorwaarden, zodat er niet alleen werk 
is voor hoogopgeleiden, maar voor iedereen in de 
regio.

2. Sociale Stad! Niet iedereen heeft een grote familie 
die voor hem of haar kan zorgen, dus moet de 
overheid een goed vangnet organiseren.

3. Voor het effectief bestrijden van armoede moet de 
gemeente weten wat er werkelijk aan de hand is. 
Het verhaal van de straat brengen wij naar de raad. 
Inkomensondersteunende maatregelen blijven op 
120 procent van het minimumloon.

4. Geen afbraak van de sociale woningbouw en 
rechten van de huurders. Meer betaalbare en goed 
geïsoleerde woningen.

5. Iedereen kan meedoen: de tarieven voor de ijsbaan 
en de zwembaden gaan omlaag, zodat iedereen 
kan zwemmen of schaatsen.

Sociaal inveSteren!

gemoeid zijn, zoals het Catharinaplein, 
het 18-Septemberplein en Brabant Cultu-
rele hoofdstad. En verder moeten het roer 
om in Den Haag. De regering bezuinigt 

niet ongemerkt voorbij laten 
gaan. Daarom hebben we een 
‘Bieb-estafette’ georganiseerd 
waarin we alle filialen bezoch-
ten en bezoekers vroegen hun 
mening in ‘Het boek voor het 
behoud van de bibliotheek’ te 
zetten. De opbrengst was 2500 
reacties die we aangeboden 
hebben aan de wethouder. Wij 
blijven ons inzetten voor bereik-
bare, fatsoenlijke wijkfilialen. 

taxBuS verBeterD
De bijzonder slechte service van 
de Taxbus (collectief vraagaf-
hankelijk vervoer) was jarenlang 

een doorn in het oog van de SP. 
Een rapport met resultaten van 
een eigen onderzoek is aange-
boden aan de wethouder. De 
bevindingen heeft zij meegeno-
men in het nieuwe beleid. 

aanDacht voor kleine 
winkelierS
In de discussie van de zondags-
openstelling hebben we de be-
langen van de kleine winkeliers 
over het voetlicht gebracht, op 
basis van een onderzoek onder 
de middenstanders rondom de 
binnenstad. • 

de economie kapot en slaat grote gaten in 
de volkshuisvesting, de zorg en de sociale 
voorzieningen. De afbraak moet stoppen 
en ook daarom is een stem op de SP op 19 

maart heel belangrijk: als duidelijk signaal 
aan VVD en PvdA dat het anders moet, 
socialer.’ •

Bianca van Kaathoven tijdens een van de SP straatacties.

Raadslid Jan van Erp (links) tijdens een buurtonderzoek.



We hebben een team van enthousiaste mensen die staan te popelen om aan de 
slag te gaan voor een 100% sociaal Eindhoven. We stellen enkelen aan u voor. 

Jan van Erp (62) is  
raadslid sinds 2010.  
‘Als socialist streef ik 
naar een duurzame sa-
menleving in evenwicht 
met onze aarde. Ik ga 
me ervoor inzetten dat 
Eindhoven zorgvuldig 
omgaat met gemeen-
schapsgeld.’

Ernest Maas (48) is 
raadslid sinds 2010 
en wil in de komende 
periode een klus afma-
ken: ‘Een verkeersveilig 
Floraplein. Verder ga ik 
voor een groen Eind-
hoven met schonere 
lucht en een gezonder 
milieu, goed en goed-
koop openbaar vervoer, 
dierenwelzijn en bereik-
baarheid van de stad.’

Corina Vogelaar (23) is 
contactpersoon van 
ROOD (jongerenorga-
nisatie SP) Eindhoven. 
‘Cultuur is een ver-
bindende factor in de 
samenleving en moet 
daarom voor iederéén 
bereikbaar zijn. Ook zet 
ik me graag in voor het 
terugdringen van (jeugd)
werkloosheid en voor 
jongerenvoorzieningen.’ 

Murat Memis (25): ‘Ik 
ga me inzetten voor 
een ondernemend en 
sociaal Eindhoven, met 
aandacht voor mens en 
natuur. Waar alle kleur-
rijke culturen, vrouwen 
en jongeren samen 
deelnemen aan een 
sociaal Eindhoven.’

Marcel Lathouwers (29) 
vertegenwoordigt sinds 
2010 de SP in de com-
missie Ruimte en Vast-
goed. ‘Eindhoven moet 
voor iedere inwoner een 
fijne plek zijn om te wo-
nen. Ik zet me in voor 
een actief woonbeleid 
en vind dat de gemeen-
te initiatieven uit de wijk 
moet ondersteunen.’

SP einDhoven: De menSen
’SP-raaDSleDen  vertegenwoorDigen hun  achterBan het BeSt.’ Conclusie uit onderzoek van politicoloog André Krouwel, ontwikkelaar van Kieskompas, in november 2013, gepubliceerd in VNG-magazine.

Op 19 maart kunt u in Eindhoven naar de stembus. Dat worden 
belangrijke verkiezingen: binnenkort beslist namelijk de gemeente 
ook over zorg, bijstand, werk en de sociale werkplaatsen. Meer dan 
ooit gaan deze verkiezingen over de vraag: hoe maken we Eindhoven 
100% sociaal?

Het kabinet van VVD en PvdA heeft dankzij de gedoogsteun van D66, ChristenUnie en SGP 
veel stuk gemaakt. Onze pensioenen zijn verslechterd, thuiszorg voor onze ouderen en 
gehandicapten wordt geschrapt en op de sociale zekerheid wordt flink gekort. De solidari-
teit wordt aangetast omdat het kabinet kiest voor meer marktwerking in de zorg en meer 
armoede. Ziekenhuizen gaan winst maken; over de rug van de patiënt moet geld worden 
verdiend.

Op 19 maart kunt u zeggen of u het eens bent met die politiek. Sturen we jonggehandicap-
ten naar de bijstand of gunnen we ze een menswaardig bestaan? Breken we de WW verder
af, of zijn we solidair met werknemers die in moeilijke tijden werkloos worden? Gaan we
door met de ontmanteling van onze samenleving of slaan we een andere weg in? De SP
wil weg van het cynisme en kiest vóór optimisme en sociale politiek. Samen kunnen wij
Eindhoven en Nederland 100% socialer maken. Doet u met ons mee om Nederland mens-
waardiger, gelijkwaardiger en meer solidair te maken?

Emile Roemer,

Fractievoorzitter SP in de Tweede Kamer

vóór oPtimiSme en Sociale Politiek

worD nu liD! Bel  
(088) 243 55 40  
of ga naar www.SP.nl  
– daar vindt u de link ‘lid 
worden’in de rode balk 
onderaan onze homepage.

SP Eindhoven 
eindhoven@sp.nl 
Poeijerstraat 39
5642 GB Eindhoven 
Twitter: @SPEindhoven 
Facebook: facebook.com/SPeindhoven

Meer informatie, de complete kandidatenlijst 
en het gehele programma kunt u vinden op 
onze website:

einDhoven.SP.nl


